
Subject: На вниманието на доц. д-р Тодор Чобанов, Относно: Изменение и допълнение на 
Наредбата за прием на деца в общинските детски градини

Уважаеми доц. Чобанов,
Споделям мнението си във връзка с промените в Наредбата за прием в детските 
градини в Столична община.

Намирам за разумно да се увеличи сегашната бройка деца в група, както е било преди 
тази година. Вижте град Пловдив- там ще приемат по 30 деца в група. Не виждам с 
какво нашите деца са по-различни от тези в Пловдив! Още повече тук липсата на места 
е в пъти по-голяма! Разбирам, че е по-добре да са по-малки групите, но това може да 
стане, когато има достатъчно градини и ясли. Сега не можем да си позволим да бъдем 
капризни! Голямата ми дъщеря беше в група с 32 деца и никога не е имало особени 
проблеми, а и почти никога не са били пълен състав групата.
Твърдо ЗА съм, да бъде въведена "уседналост" при кандидатстване! Предлагам да се 
прави и проверка, дали родителите са си платили дължимите данъци към Столична 
община, към датата на класиране!

С уважение: Анелия Йорданова


